
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2022. augusztus 18-án megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Dr. Mikola Nóra, Seresné Lados Éva, Tóth Imre 7 fő 
képviselő. 
 
Később érkezik: Dr. Bakos Beáta 1 fő képviselő. 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Bajzáthné Bertalan Ildikó 1 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Vinczéné Gál Éva a Polgármesteri Hivatal igazgatási osztályvezetője, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője, 
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője,  
Müllerné Braun Erika az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetője, 
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Lólé Gyula a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, 
Kovácsné Szabó Veronika a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója, 
Tarcsa Istvánné szakmai vezető, 
Dankó Zoltán főépítész (a 10. napirendi pontnál). 
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester tisztelettel köszönti a soros ülésen 
megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 7 fő jelen van, Dr. Bakos Beáta jelezte, 
hogy késni fog, Bajzáthné Bertalan Ildikó jelezte távolmaradása okát, a képviselő-testület 
határozatképes, az ülést megnyitja. A meghívóban 13 napirendi pont tárgyalása szerepel, 
megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy van-e valakinek plusz napirendi pont, illetve 
módosító javaslata? 
 
Lovász Imre jegyző: javasolja, hogy a meghívóban szereplő 9. napirendi pontot ne tárgyalja 
a képviselő-testület, tekintettel arra, hogy a legkedvezőbb ajánlatot nyújtó kivitelező a 
referenciát nem megfelelően igazolta a 2. hiánypótlás során, ami miatt tisztázó kérdésre van 
szükség, emiatt most nem tudja tárgyalni a képviselő-testület, hanem csak egy későbbi 
testületi ülésen.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a meghívóban szereplő 9. napirendi pont levételre kerüljön? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
 



 2 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
203/2022. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
Napirendi pont levétele 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete leveszi napirendjéről a 
meghívóban 6. pontként szereplő 
 

 „9./ Előterjesztés a TOP-2.1.3-16-JN1-2021-00016 azonosítószámú pályázat 

kapcsán „Csapadékvíz elvezetés IV. ütem Jászladány településen” című 

közbeszerzési eljárás lezárására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 

   Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

   Bíráló Bizottság” 

napirendi pontot, tekintettel arra, hogy nem áll rendelkezésre a megtárgyaláshoz 
szükséges információ.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 10 napirendi pontot nyílt ülésben, 2 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
204/2022. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
 
1./ Javaslat Jászladány Nagyközség Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó 

2023-2037 évi gördülő fejlesztési terv felújítási és pótlási tervrész 
megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
2./ Tájékoztató a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskolában a 2021/2022-

es tanévben végzett oktató, nevelő munkáról  
 Előadó: Kovácsné Szabó Veronika iskolaigazgató, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 



 3 

3./ Tájékoztató a Szászbereki Kolping Katolikus Általános iskola Jászladányi 
Tagintézményében a 2021/2022-es tanévben végzett oktató, nevelő 
munkáról 

 Előadó: Szikszai János tagintézmény-vezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
4./ A NÜVI beszámolója a közmunka programokban foglalkoztatottak által 

végzett munkákról 
 Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 

5./ Előterjesztés a TV2 csatorna ajánlatának megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
6./ Előterjesztés a helyi lakásrendelet módosítására és a Komplex 

telepprogram kapcsán felújított ingatlanokba beköltöző családok 
kiválasztásához szempontrendszer feltételeinek meghatározására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre szakmai vezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
7./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde alapító okiratának 

módosítására 
 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 

8./ Előterjesztés a behajthatatlan mezőőri járulék követelések lemondására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 

9./ Előterjesztés a települési támogatásról szóló 6/2021. (V. 25.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 

10./ Előterjesztés Jászladány Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról (HÉSZ) 
és Szabályozási Tervéről szóló 21/2008. (XII. 07.) önkormányzati rendelet 
7. mellékletének hatályon kívül helyezésére 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Zárt ülés: 

 
11./ Javaslat Díszpolgári Díj adományozására 2022. évben 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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12./ Előterjesztés az első lakáshoz jutók támogatása vonatkozásában 
bejegyzett és lejárt jelzálogjog, valamint az azt biztosító elidegenítési és 
terhelési tilalom törléséhez való hozzájárulásra 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat Jászladány Nagyközség Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó 2023-2037 évi 
gördülő fejlesztési terv felújítási és pótlási tervrész megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a gördülő fejlesztési tervhez kapcsolódó írásos 
anyagot mindenki megkapta, a TRV Zrt. részéről jelezte a képviselőjük, hogy nem tud részt 
venni a testületi ülésen. Pénzügyi bizottság tárgyalta az anyagot, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
elfogadásra javasolja az írásos anyagot az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
205/2022. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
Jászladány Nagyközség Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó víziközmű rendszer 
2023-2037 időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési tervének elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközség 
Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó víziközmű rendszer 2023-2037 időszakra 
vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervét az előterjesztésben foglaltak szerint.  
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert az 
elfogadó nyilatkozatok aláírására.  
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a 
meghatalmazás aláírására, mellyel hozzájárul, hogy a Tiszamenti Regionális 
Vízművek Zrt, mint víziközmű szolgáltató a Gördülő Fejlesztési Tervet (2023-2037) a 
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Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatalhoz nyújtsa be legkésőbb 2022. 
szeptember 30-ig. 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. (5000 Szolnok, Kossuth Lajos út 5.) 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskolában a 2021/2022-es tanévben 
végzett oktató, nevelő munkáról  
Előadó: Kovácsné Szabó Veronika iskolaigazgató, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az iskola írásos beszámolóját mindenki 
megkapta, átadja a szót Kovácsné Szabó Veronika igazgató asszonynak. 
 
Kovácsné Szabó Veronika igazgató: a tavalyi évi beszámolót nem szeretné kiegészíteni, 
viszont néhány gondolatot szeretne mondani az idei évhez kapcsolódóan. A tavalyi évet 440 
tanulóval zárták, úgy néz ki, hogy iskolakezdésre közelíteni fogják az 500 főt, ugyanis 1 első 
osztállyal bővülnek. Lehet, hogy 80 főnél is több elsős lesz, de csak 3 osztályt tudnak indítani, 
mert nincs pedagógus a negyedik osztályra, még ha engedné a tankerület, akkor sem. Most 
fognak még több gyereket beíratni, mert a gyámok is jelezték, hogy nem kevés várható még 
augusztus végéig, még a lakcímkártyák most készülnek, ami szükséges a gyerekek 
beiratkozásához. Egyelőre még el tudják helyezni a gyerekeket, ezt a tankerületnek is jelezte, 
viszont 1-2 éven belül ki fogják nőni az iskola épületét. 560 főre van engedély az alapító 
okiratban, úgy gondolja, hogy 2-3 év múlva komoly gondok elé fognak nézni.  
 

(Dr. Bakos Beáta képviselő megérkezik,  
a képviselő-testület 8 fő képviselő jelenlétében folytatja munkáját.) 

 
Kovácsné Szabó Veronika igazgató: lassan nem lesz helye a gyerekeknek, és úgy gondolja, 
hogy ez a tendencia nem fog megállni, mert a gyereklétszám növekedni fog. Jelenleg az alsó 
tagozaton végig 3-3 osztály van évfolyamonként, a fölső tagozaton 2, jövő évtől gyűrűzik a 
fölsőben a 3 osztály fölfelé. Tavaly a 36 pedagógusi álláshelyet 23 pedagógussal fejezték be, 
rendkívül feszítetten. Múlt hétig azt hitte, hogy elég jól állnak, sikerült 5 embert felvenni, úgy 
nézett ki, hogy minden rendben lesz, most kedden az egyik kolléganőjük közölte, hogy nem 
szeretné tovább itt folytatni, váltani szeretne. Nyilván megérti az ember, a helyét nagyon 
nehéz pótolni. A holnapi nap folyamán még lesznek jelentkezők, természetesen ők nem 
minden esetben képesített pedagógusok, de olyan helyzetben vannak, hogy sajnos fel kell 
vennie ha bármi reményt is lát arra, hogy el tudja a feladatát végezni, mert nem tud embert 
beküldeni az osztályba. Szeretné megköszönni a NÜVI egész éves munkáját, hiszen bármikor 
bármilyen problémával kapcsolatban jeleznek, szinte azonnal kapják a segítséget.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
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Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, és 
a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a tájékoztatót az előterjesztés szerinti 
tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: kollégái nevében köszöni az elismerő szavakat. Megütötte 
a fülét, hogy 560 főig van az iskolának engedélye, és már a hely kihasználás is a végéhez ért. 
Már több éve harcolnak a nevelőszülői hálózatokkal, akik iparszerűvé tették Jászladányon a 
gyerekek elhelyezését, sajnos azt nem tudja elmondani, hogy a nevelését is, mert a nevelést az 
óvoda és az iskolák végzik, azon túl a hétvégeken pedig az utca. A létszám növekedésből 
mennyi a jászladányi természetes népességnövekedés? 
 
Kovácsné Szabó Veronika igazgató: nagyon sok. A nevelt gyerekek nagy része azoknak a 
helyére jön, akiket valamilyen oknál fogva elvisznek a családokból. A nevelőszülő azonnal 
jelez a hálózatnak, hogy neki üres helye van, és a hálózat azonnal küldi a gyereket. Annyi 
változás van, hogy már legalább felhívják előtte, hogy milyen osztályost küldjenek helyette, 
és tudja fogadni. Nagyon sok a születésszám, évente 80-100, egyre több a sokgyermekes 
család, akik 6-7 vagy afölötti gyermeket nevelnek, és a problémák velük vannak.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ha a pedagógushiány tovább gyűrűzik, akkor ki fogja ezt 
megoldani? 
 
Kovácsné Szabó Veronika igazgató: akkor a tankerületnek kell ebben lépni. A törvény 34 
főig engedi az osztálylétszámokat, a gyerekeket figyelembe véve eddig próbálták kevesebb 
létszámmal indítani az osztályokat. Halmozottan hátrányos, sérül, nevelt és sajátos nevelési 
igényű gyerekek is vannak, így nem kedvező a magas osztálylétszám, de biztosan ehhez is 
hozzá kell nyúlni, ki lesznek feszítve a határok, amennyire csak lehet. Ha ezekből a 
gyerekekből 34 lesz egy osztályban, az ember legyen a talpán, aki ezt bírja. Most 20-25 az 
osztályok létszáma, de most sem egyszerű a dolog. Sőt! Az osztálybővítés után még az iskola 
tanterem bővítés lesz lehetőség, vagy az, ami a jászberényi bercsényi iskolában van, hogy 
konténereket helyeznek le az iskola mellé, és abban van egy osztály. Ők nem tudták bővíteni 
annyi idő alatt az iskolát, amikor szükség volt rá, ezért így oldották meg. Ha itt az udvarra 
tesznek konténert, akkor már udvar sem marad, már így is zsúfolt minden a sátor miatt. 
Sokkal nagyobb területre lenne szükség az udvaron is napközinek, tanulószobának. Bízik 
benne, hogy még van 1-2 év mire erre sor kerül. Gyermeklétszám csökkenés nem várható. 
Napi szinten van telefon, email a beiratkozással kapcsolatban, véleménye szerint augusztus 
végéig még minimum 20 gyerek várható, mert nem volt lakcímkártyájuk, így nem írta be 
őket. Ragaszkodik a lakcímkártyához, mert ha anélkül beírja a gyereket, akkor nem 
csináltatják meg. Így a gyámok is kénytelenek lépni, hogy haladjanak. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: a nevelőszülői hálózatoknál abban van előrelépés, hogy 
legalább most felhívják az iskolát, hogy milyen évfolyamba tudnak gyermeket fogadni. Volt 
olyan példa több esetben is, hogy nemet mondtak, mert az adott évfolyamban már nem volt 
több kapacitás, szerencsére már figyelembe veszik az iskola kérését. 
 
Bertalan László képviselő: ennél a napirendi pontnál szeretne gratulálni Seresné Lados 
Évának a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Pedagógiai díjhoz. Az iskola beszámolóját olvasva, 
és igazgató asszony szavait hallgatva az a véleménye, hogy az iskola minden dolgozójának 
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minden nap járna valami elismerés. Volt szerencséje részt venni a ballagáson, nem lehet 
egyszerű felkészíteni ezeket a gyerekeket egy-egy rendezvényre, a szülők között sem 
egyszerű rendet tartani. Mi lesz 2-3 év múlva? Tudja, hogy már felsőbb szerveknek jelezték a 
problémákat, nem tudni hogyan tovább, mi lesz így ebből a településből? Hová kellene jelezni 
a problémát, vagy mit kellene tenni? Nem is a nevelőszülőket tartja legnagyobb problémának, 
hanem a szaporulatot. Mi lesz itt 5-10 év múlva? 
 
Seresné Lados Éva képviselő: most értek haza a táborból, ahol 8 településről voltak ott 
gyerekek, mind roma származású. Jászladány és Jászkisér előtt le a kalappal, mert azok a 
gyerekek tudtak viselkedni, a többi nem. Ha a pedagógusok felügyelete alatt vannak, akkor 
tudnak viselkedni.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára a tájékoztató elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
206/2022. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Móra Ferenc Általános iskola tájékoztatójának elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladányi Móra Ferenc 
Általános iskola igazgatója Kovácsné Szabó Veronika által készített tájékoztatót az 
általános iskolában végzett oktató, nevelő munkáról a 2021/2022-es tanévre 
vonatkozóan. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Móra Ferenc Általános iskola  
  é r t e s ü l n e k .  
 
 

3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a Szászbereki Kolping Katolikus Általános iskola Jászladányi 
Tagintézményében a 2021/2022-es tanévben végzett oktató, nevelő munkáról 
Előadó: Szikszai János tagintézmény-vezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a Kolping iskola írásos beszámolóját is mindenki 
megkapta, Szikszai János tagintézmény-vezető úr jelezte, hogy nem tud részt venni ezen az 
ülésen, ha kérdés merül föl, akkor azt megküldik részére. Ügyrendi bizottság tárgyalta az 
anyagot, elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: az ügyrendi bizottság 
elfogadásra javasolja az írásos anyagot az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
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Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a két iskola között különbség már csak fizikálisan és 
térben van.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára a tájékoztató elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
207/2022. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
Szászbereki Kolping Katolikus Általános iskola Jászladányi Tagintézménye 
tájékoztatójának elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Szászbereki Kolping Katolikus 
Általános iskola Jászladányi Tagintézményének vezetője, Szikszai János által készített 
tájékoztatót az általános iskolában végzett oktató, nevelő munkáról a 2021/2022-es 
tanévre vonatkozóan. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Szászbereki Kolping Katolikus Általános Iskola Jászladányi 

Tagintézménye  
  é r t e s ü l n e k .  
 
 

4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A NÜVI beszámolója a közmunka programokban foglalkoztatottak által végzett 
munkákról 
Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a közmunka programokban végzett munkáról 
készült írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Bagi Zsolt Arnold megbízott 
intézményvezetőnek. 
 
Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető: a közmunka programon kívül még vetettek búzát 
4,4 hektáron, ez 890 ezer forint bevételt jelentett. A beszámoló elején megemlíti a dolgozók 
hiányát. 2 álláshely nincs betöltve, illetve 10 dolgozó szinte állandó betegállományban van, 3-
4 pedig ad-hoc jelleggel nem jelenik meg munkavégzésre.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság az írásos 
anyagot a szóbeli kiegészítéssel együtt javasolja elfogadásra. A bizottság gratulált a 
mezőgazdasági rész egyes tételeihez, mely jelentős mértékű értéket termelt.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Bertalan László képviselő: a Tisza utcából kikanyarodva a Szentgyörgyi úton lévő fákat fel 
lehet-e gallyazni az út beláthatósága érdekében, vagy a közútnak kell jelezni? 
 
Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető: tavaly a közút felgallyazta. Megnézik.   
 
Bertalan László képviselő: lehet, hogy mindig hiányzik 8-10 közmunkás, de ha nem lenne 
közmunkaprogram, akkor meg lehetne nézni a települést. Legalább itt a központban rendet 
tartanak.  

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
208/2022. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolójának elfogadása a 
képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolóját a Közmunka programban 
résztvevő dolgozók - NÜVI irányításával végzett - munkájáról az előterjesztés szerinti 
tartalommal, a szóbeli kiegészítéssel együtt. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 

 
5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TV2 csatorna ajánlatának megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a TV2 csatorna megkereste egy ajánlattal, 
melyet írásban mindenki megkapott. Nem látja szükségét ennek a műsornak, de szerette volna 
tájékoztatásul behozni a testület elé, hátha valakinek más a véleménye. Pénzügyi bizottság 
tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság nem 
javasolja a TV2 csatorna ajánlatának elfogadását.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
209/2022. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A TV2 csatorna ajánlatának elutasításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel nem kívánja igénybe venni a TV2 
csatorna Nagyító című magazin műsorában megjelenésre irányuló ajánlatát. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ TV2 csatorna elektronikusan 

  é r t e s ü l n e k .  
 

 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a helyi lakásrendelet módosítására és a Komplex telepprogram kapcsán 
felújított ingatlanokba beköltöző családok kiválasztásához szempontrendszer 
feltételeinek meghatározására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre szakmai vezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: az előző képviselő-testületi ülésen merült fel annak kérdése, hogy a 
komplex telepprogramban 6 ingatlan felújítása befejeződött, és mihamarabb be kellene 
költöztetni a szociálisan rászoruló és arra érdemben kiválasztható családokat ezekbe a 
lakásokba, hogy ne tegyék tönkre ezeket az épületeket. Ennek megfelelően lenne szükséges 
módosítani egyrészt a helyi lakásrendeletet, tekintettel arra, hogy jelen pillanatban a rendelet 
alapján csak kérelemre lehet szociális jelleggel bérlakást oda ítélni a helyi lakosnak, illetve 
polgármester asszony volt felhatalmazva a bérbeadói jogok és kötelezettségek gyakorlására, 
viszont ennél a pályázatnál elvárás, hogy pályáztatás során kerüljenek odaadásra ezek az 
ingatlanok. Ennek megfelelően lenne egy kisebb módosítás a rendeletben, a legnagyobb rész 
pedig a pályázati felhívás lenne, ez tartalmazná részletesen, hogy ki milyen feltétel mellett, 
illetve milyen szempontrendszer figyelembevételével juthatna szociális bérlakáshoz. 2 döntést 
szükséges hozni, egyrészt a lakásrendelet módosítását kell elfogadni, másrészt a pályázati 
felhívást. A pályáztatás az EFOP-1.6.2 programban résztvevő személyeket érinti, ebben 
Tarcsa Istvánné szakmai vezető lenne a testület segítségére 
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Tarcsa Istvánné szakmai vezető: ez a két projekt egymás nélkül nem valósulhat meg. Egyik 
az építési rész, másik a szociális rész, ezeket kell összehangolni. Ezeket a lakásokat csak 
olyan személyek pályázhatják meg, akik egyéni fejlesztési tervvel rendelkeznek, a kiválasztott 
szegregátumban élnek, és valamilyen programelemben részt vettek. Mindenképpen 
tanúsítványt kell arról bemutatniuk, hogy képzésben részt vettek, és akarnak valamit elérni. 
Ugyanakkor a szülőknek együtt kell működniük az iskolával, a gyerekeknek részt kell 
venniük fejlesztési programokon, ezt az iskola minden esetben visszaigazolja, és erről külön 
írásos anyagot készít. A harmadik rész az egészségügyi szűrővizsgálatokon való részvétel, 
hisz nagyon sok olyan ember van aki beteg, rokkant, és ezt orvosi dokumentumokkal alá kell 
támasztani, mert lehet, hogy megváltozott munkaképességűként valahol el tud helyezkedni, 
mindenféleképpen a munkához juttatást kell ezzel segíteni. Mindennapos szociális munkás 
részvétel van a telepen vagy a településen, bármikor, bármelyik szociális munkás 
megkereshető, és ebben segítséget nyújt. Ezen kívül jól tudják, hogy nagyon sok embernek 
vannak különböző tartozásai. Ha ezeket a tartozásokat tudják, akkor, az adósságkezelő 
tanácsadót illetve a jogászt felkereshetik ingyenesen, akiktől segítséget kapnak ahhoz, hogy a 
tartozásaik hivatali ügyeit intézni tudják.  Amikor ez a pályázat kiírásra kerül, a szociális 
munkások tudnak segítséget nyújtani a pályázat megírásában. Ugyanakkor ők tudják mellé 
tenni azt a javaslatot majd, hogy hogyan látták ők a pályázót, mennyire volt együttműködő, 
milyen jövedelemmel rendelkezik. Be kell szerezni erre vonatkozóan a NAV-tól a különböző 
igazolásokat. Minden olyanban ők tudnak segítséget nyújtani, ami segítheti azt, hogy a 
lakások odaítélése után a lehető legkevesebb probléma legyen a beköltözőkkel. Ezen 
dolgoznak folyamatosan, remélik, hogy sikerülni fog olyan családokat kiválasztani a 
testületnek, akik meg fogják becsülni azokat a lakásokat, amiket átadnak részükre.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
önkormányzati rendelet módosításának elfogadását az előterjesztett rendelet-tervezet szerint, 
valamint javasolják az önkormányzati tulajdonú lakások szociális jellegű bérbeadására a 
pályázati kiírásban rögzített feltételek meghatározását, és a pályázat kiírását az előterjesztés 
szerint azzal a kiegészítéssel, hogy a feltételben szerepeljen, hogy a munkanélküli pályázó a 
hatáskörrel és illetékességgel rendelkező járási hivatal foglalkoztatási osztályánál 
álláskeresőként regisztráljon. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a testületi tagok magánbeszélgetései után teljesen más 
szempontrendszer van, mint amit a pályázati kiírás tartalmaz. Úgy gondolja, hogy a 
képviselő-testület elé kellett volna kerülnie a neveknek, hogy kikből lehet majd választani. 
Mint a felújítást koordináló személy szerette volna tudni, hogy ki költözik bele a lakásba, 
hogy felvehesse vele a kapcsolatot, hogy megbeszélhessék, hogy az állagmegóvás miatt a 
továbbiakban milyen elvárás lenne. Szeretné, hogy ha 1 év után újra meg kell hosszabbítani a 
bérleti szerződést, akkor ne azzal szembesüljenek, hogy a tiszta falak már nem hófehérek, 
hanem már átfestették őket vad színekre. Úgy érzi, hogy a szociális munkások, akik ezzel 
foglalkoznak, még mindig ködben tapogatóznak, hogy mégis kit merjenek a képviselő-testület 
elé hozni. Örül, hogy már lassan a pályázat végéhez érnek, még van egy bizonytalan rész, az 
új építésű lakások elkezdése és befejezése. Folyamatosan sodródtak bele ebbe a pályázatba. 
Az lett volna ennek a pályázatnak a lényege, hogy a Makai féle ház és a vele szemben lévő 2 
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szolgálati lakás felújításra kerüljön, és azokba kerüljenek megfelelő minőségű lakók, de ez 
nem valósult meg. Ez nagy szívfájdalma. Azon kívül most az, hogy 6 lakás fel lett újítva, 
illetve a közterület-fejlesztés be lett fejezve az egy feladat volt, amit a képviselő-testülettől 
kapott a NÜVI. Erejükhöz, és tudásukhoz mérten ezt meg is valósították, viszont azt is 
szeretné elmondani, hogy a felhasználási és kiválasztási szempont minden zsigere ellen van. 
Bízik benne, hogy erre a 6 lakásra, amely akár még beköltözhető is, olyan lakók jönnek, akik 
nem a saját igényének, hanem a társadalom által elvárt igényeknek megfelelően fognak élni és 
viselkedni azokban az ingatlanokban. 2017-ben, amikor ez a pályázat elindult teljesen más 
gazdasági helyzet volt, teljesen más rezsi árak voltak, mint most vannak, de gondolja, hogy 
ezt a pályázatban résztvevők meg fogják oldani, és nem fogják elengedni azoknak az 
embereknek a kezét, akik ennek a pályázatnak a nyertesei, használói.   
 
Tarcsa Istvánné szakmai vezető: természetesen nem engedik el azoknak a személyeknek a 
kezét, akik kiválasztásra kerülnek, hiszen az utógondozás nem csak a pályázat végéig, hanem 
utána is feladata lesz majd valakinek. Annak, hogy nem jelölik meg a családokat, különböző 
oka van. A legnagyobb ok az, hogy a képzések, amely alapfeltétele a lakáshoz jutásnak, ez év 
áprilisában indult el. Eddig 2 képzésen vannak túl, nem hiszi, hogy ebből a 34 főből kellene 
kiválasztani ebbe a 6 lakásba az ellátottakat. Szeptember 12-től újabb tanfolyam indul, 
melyben 34 fő vesz részt, így már közel 60-70 emberből ki lehet választani azt a pár családot, 
aki ebbe a 6 lakásba beköltözik. A pályázat időszaka alatt van lehetőség arra, hogy tovább 
keressék őket, különböző rendezvények ebben az évben indultak el, ami nagyobb volumenű 
volt. Volt 100 fős, 35 fős rendezvényük, ahol már rálátása lehetett a szociális munkásoknak, 
hogy mit látnak, mit tapasztalnak, az ott tapasztaltakat hogyan tudják módosítani, illetve 
hogyan tudják rávenni azokat a személyeket, hogy valamilyen formában változzanak. Ezek 
azok az indokok, ami miatt még nehéz lenne felelősséggel megjelölni családokat. 
Természetesen vannak olyanok, akiknek első perctől kezdve ez volt a céljuk, hogy ők majd 
lakáshoz jussanak, de ahhoz látni kell, hogy a pályázat által támasztott lehetőségekkel hogyan 
tudnak élni, vagy nem tudnak élni, és akkor nem kapnak javaslatot. Ehhez kérnek még 
megértést és türelmet mindenkitől, természetesen felelősséggel fognak javaslatot tenni. 
 
Tóth Imre képviselő: szociális részről még időt kérnek, a NÜVI részéről pedig teljesen 
ésszerű a döntés sürgetése, hiszen ezek a lakások elkészültek, beköltözhetőek, jó lenne 
mielőbb döntést hozni, hogy ne legyenek veszélynek kitéve a betöréseknek, rongálásnak. Ha 
most indul még tanfolyam, akkor hónapok is eltelhetnek a döntésig, ami nem lenne jó, mert 
nagyon hosszú időnek tűnik. 
 
Lovász Imre jegyző: ha most ki lesz írva a pályázat, akkor folyamatosan lehet benyújtani a 
pályázatokat, szeptembertől indul a képzés, így a szeptember utolsó hetére tervezett testületi 
ülésre már lenne olyan emberállomány, akik közül tudnának javasolni.  
 
Tarcsa Istvánné szakmai vezető: 41 főt kell majd a lakásokba elhelyezni. Most a 6 lakásnál 
is arra fognak törekedni, hogy abból a 70 főből, akik a képzéseken részt vettek, azokból jöjjön 
ki az a csoport, akik beadják a pályázatot. Jelenleg 12 családnál tartanak, akik nem juthatnak 
lakáshoz akkor sem, ha minden lakás elkészül. Szeptember második felére kiderül, hogy kik 
lesznek alkalmasak. 
 
Bertalan László képviselő: ezek az emberek milyen képzésben vettek részt? Sok mindenben 
egyetért Bagi Zsolttal. Nem kellett volna belemenni ebbe, hogy házakat vegyen az 
önkormányzat, és kiadja azoknak az embereknek, akiket még nem is tudnak, hogy kik 
lesznek. Lesz-e ezeknek az oktatásoknak pozitív hozadéka Jászladányra tekintve? Ha 
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legközelebb ilyen pályázat lesz, nem fogja támogatni, mert nem látja, hogy Jászladánynak 
ettől jobb lenne. Nem tudja, hogy mi lesz 1 év múlva ezekből a házakból. Ha nem lesz semmi 
értelme a felújításoknak, akkor igenis el kell mondani az országgyűlési képviselő úrnak, hogy 
ne ilyen pályázatokat hozzanak ide.  
 

(Dr. Mikola Nóra képviselő elhagyja a tanácstermet, 
 a képviselő-testület 7 fő képviselő jelenlététben folytatja munkáját. 

 
Tarcsa Istvánné szakmai vezető: jelenleg ami képzésen túl vannak, az egy problémamegoldó 
modell, hogy hogyan kell élni, hogyan kell viselkedni társaságban vagy munkahelyen. 
Megtanulták, hogy hogyan tudják megírni az önéletrajzukat, hogyan álljanak oda egy 
munkáltató elé. A másik képzés a térkő gyártás volt, ahol mindössze 9-en végeztek. Volt 
lemorzsolódás, de azok maradtak ott, akikkel talán el lehet érni, hogy ha lesz olyan 
lehetőségük, hogy OKJ-s képzést szerezzenek, akkor tovább lehet őket irányítani. Ehhez az 
Impulzus egyesülettől kapnak segítséget, akik partnerek ebben a programban, ők felkutatják 
azokat a munkáltatókat, akik ezeket az embereket is fölvennék. Jelenleg akikkel foglalkoztak 
azok közül már 9 olyan fő van, aki már dolgozott, tehát tartósan munkahelye van vagy volt. 
Ha 3-4 hónap után meg is szakítják a munkaviszonyt, már nagyobb esély van, hogy keresnek 
másikat. Az, hogy ezeknek a programoknak milyen előnye vagy hátránya van nem igazán 
megítélhető. Ezeknek hosszú távon is csak akkor van eredménye, ha egymásra tudnak épülni. 
Megíródott a pályázat 2017-ben, elkezdődött 2020-ban, 2022-re elértek oda, hogy 
intenzívebben kellene csinálni. Ennek csak akkor lesz értelme, ha 2023 után ezekkel az 
emberekkel még tartósan lesz foglalkozva. Nagyon nehéz kikerülni abból a körből, amiben ők 
élnek. Kikerülni is nehéz, és őket is nehezebben fogadják el. Sokrétű az a szociális szakma, 
amivel ezekkel az emberekkel el lehet fogadtatni, hogy más életvitel is van, ugyanakkor a 
nagyobb társadalmi rétegnek is picivel befogadóbbnak kellene lenni, csak akkor érnek el 
eredményt.  Most a takarítói képzés fog indulni, ami a településen fog megvalósulni, itt lesz a 
gyakorlóhely, lehetőséget biztosítanak arra, hogy ezek az emberek bemutatkoznak egyéb 
munkahelyen is, talán lesz rá lehetőség, hogy egy-egy munkahely fel is tudja őket venni. Ha 
nem, akkor más településen kell megpróbálni, ehhez is segítséget nyújt az Impulzus 
egyesület.  
 
Bertalan László képviselő: ha most fogják megtanulni, hogy hogyan kell takarítani, akkor 
hogyan fogják ezeket a házakat tisztán tartani? Tudja-e azt mondani a testület, hogy jól 
döntött, mikor ezeket a családokat választotta? Úgy gondolja, hogy aki fel akart zárkózni, az 
felzárkózott magától. Ezeket a személyeket csak a pályázat akarja felzárkóztatni.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem tudják még, hogy kikből kell választani. A 
közmunkások sem vettek részt takarítói képzésben, mégis össze tudják söpreni a falevelet, és 
össze tudják szedni a szemetet. A szociális otthonban több roma származású munkavállaló is 
van, képeztetik őket szociális ápolónak. Ezekkel a családokkal foglalkozva van, meg kell 
próbálni elhinni, hogy alkalmasak lesznek arra, hogy az elvárások szerint élnek a 
lehetőséggel. Jelenleg 6 olyan önkormányzati szociális bérlakás van, ami lakott, és ebből 1 
van olyan, ahol nem fizetnek rendszerességgel, az összes többi lakónak évente meg van 
hosszabbítva a szerződésük, mert rendszeresen fizetik a számlákat és a lakbért. Romák laknak 
mindegyikben. Bízni kell abban, hogy a szociális munkások olyan családokra tesznek 
javaslatot, akik meg fognak felelni. Ha megnyugtató lenne a képviselőknek, akkor be lehet 
hívni előzetesen a családokat, hogy személyesen is láthassák kik a pályázók. 
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Bertalan László képviselő: ha a jövőben lesz ilyen pályázat, akkor jobban körül kell járni a 
feltételeket, mert nehéz így dönteni. Sok ember dolgozik ebben a pályázatban, de nem látni, 
hogy van-e vagy lesz-e pozitív hozadéka a településen.  
 
Lovász Imre jegyző: az önkormányzatnak kedvező a pályázat, hiszen 10 szociális bérlakással 
növekszik az ingatlan állománya, jelenleg 150 millió, de az amortizáció után, 5 év múlva is 
akár 100 millió forint körüli értékben. A költségvetésnél sem rossz, hogy a NÜVI munkát 
láthatott el, és közel 20 millió forintos bevétele volt a pályázatból.   
 
Bertalan László képviselő: tudja, hogy embereknek adott munkát és bevételt a pályázat, azt 
szeretné látni, hogy a településnek lesz-e pozitív hozadéka.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: az iskola részéről szeretné megerősíteni, hogy van pozitív 
hozadéka a pályázatnak, mert van olyan gyerek, aki a pályázat előtt rendszeres hiányzó volt, 
de valószínűleg a pályázatnak köszönhetően már ott van az iskolában.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a rendeletmódosítást? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

10/2022. (VIII. 19.) önkormányzati rendelete 

Jászladány Nagyközség Önkormányzata tulajdonában lévő önkormányzati lakások 

bérletéről, a lakbérek mértékéről, a helyi lakbértámogatásról, az önkormányzat 

tulajdonában lévő helyiségek hasznosításának szabályairól szóló 17/2007. (XII. 2.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára a feltételrendszer elfogadásával az elhangzott kiegészítéssel együtt? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
210/2022. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
Az önkormányzati tulajdonú lakások szociális alapú bérbeadására a pályázati kiírásban 
rögzített feltételek meghatározására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottság javaslatára elfogadja az önkormányzati tulajdonú lakások szociális alapú 
bérbeadására a pályázati kiírásban rögzített feltételek meghatározását és a pályázat 
kiírását az előterjesztés szerint, azzal a kiegészítéssel, hogy a feltételek között 
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szerepeljen, hogy a munkanélküli pályázó a hatáskörrel és illetékességgel rendelkező 
járási hivatal foglalkoztatási osztályánál álláskeresőként regisztráljon. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 
 

7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde alapító okiratának módosítására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az óvoda alapító okiratának módosításával 
kapcsolatos írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a módosító okirat tartalmazza, hogy milyen módosításokra lenne 
szükség az alapító okiratban. Két döntésre lenne szükség, a módosító okirat elfogadására, és 
az egységes szerkezetbe foglalt alapító okirat elfogadására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
alapító okirat módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal, valamint javasolja a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okirat elfogadását szintén az előterjesztés 
szerinti tartalommal.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára az alapító okirat módosításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
211/2022. (VIII. 18.) sz. határozata 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde alapító okiratának módosítása 
 

Módosító okirat 
 

 A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete által 2018. november 14. napján kiadott, PH/3564-18/2018. számú 
alapító okiratát az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a és a 
nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 21. § (2) és (3) bekezdése 
alapján – a 211/2022. (VIII. 18.) Képviselő-testületi határozatára figyelemmel –a 
következők szerint módosítom: 
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1. Az alapító okirat 1.2. pontja az alábbiak szerint módosul: 

„ 1.2. A költségvetési szerv  

1.2.1 székhelye: 5055 Jászladány Petőfi Sándor utca 11-13. 

1.2.2. telephelye: 

 telephely megnevezése telephely címe 

1  5055 Jászladány Rákóczi Ferenc utca 10. 

 
2. Az alapító okirat 2. pontja az alábbiak szerint módosul:  
 

„2. A költségvetési szerv alapításával és megszűnésével összefüggő 
rendelkezések” 

 
3. Az alapító okirat 3. pontja az alábbiak szerint módosul: 
 

„3. A költségvetési szerv irányítása, felügyelete” 
  
4. Az alapító okirat 4.3. pontja az alábbiak szerint módosul: 

„4.3. A költségvetési szerv alaptevékenysége:  

 
Óvodai nevelés 
 
Az óvoda a gyermek hároméves korától a tankötelezettség kezdetéig nevelő 
intézmény, a gyermeket fokozatosan, de különösen az utolsó évben az iskolai 
nevelés-oktatásra készíti fel. Az óvoda felveheti azt a gyermeket is aki a harmadik 
életévét a felvételtől számított fél éven belül betölti, feltéve, hogy minden, a 
településen lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel rendelkező 
hároméves és annál idősebb gyermek óvodai felvételi kérelme teljesíthető. (Nkt. 
8.§ (1) ) 

 
Sajátos nevelési igényű gyermekekkel való foglalkozás 
 
A sajátos nevelési igényű gyermeknek különleges bánásmód keretében, 
állapotának megfelelő pedagógiai, gyógypedagógiai, konduktív pedagógiai 
ellátásban részesüljön attól kezdődően, hogy igényjogosultságát megállapították. 
A különleges bánásmódnak megfelelő ellátást a szakértői bizottság szakértői 
véleményében foglaltak szerint biztosítja. (Nkt. 47.§ (1) ) 

 
Bölcsődei ellátás 
 
A bölcsődei ellátás keretében a három éven aluli gyermek napközbeni ellátását 
kell biztosítani. A bölcsőde olyan bölcsődei ellátást nyújtó intézmény, amely a 
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gyermek napközbeni ellátás keretében a Bölcsődei nevelés-gondozás országos 
alapprogramja szerint, jogszabályban meghatározott szakirányú végzettséggel 
rendelkező személy által, akár több csoportban nyújt szakszerű gondozást és 
nevelést. (Gyvt. 42.§ (1), 43.§(1) ) 

 

5. Az alapító okirat 4.4. pontjában foglalt táblázat a következő 1. sorral 041233 
Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás kormányzati funkcióval egészül ki, a 
további szerkezeti egységek számozásának értelemszerű megváltoztatásával: 

 

„ 4.4. A költségvetési szerv alaptevékenységének kormányzati funkció szerinti 
megjelölése: 

 
kormányzati 
funkciószám 

kormányzati funkció megnevezése 

1 041233 Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 

2 091110 Óvodai nevelés, ellátás szakmai feladatai 

3 
091120 Sajátos nevelési igényű gyermekek óvodai nevelésének, 

ellátásának szakmai feladatai 

4 091130 Nemzetiségi óvodai nevelés, ellátás szakmai feladatai 

5 091140 Óvodai nevelés, ellátás működtetési feladatai 

6 096015 Gyermekétkeztetés köznevelési intézményben 

7 
104031 Gyermekek bölcsődében és mini bölcsődében történő 

ellátása 

8 
104035 Gyermekétkeztetés bölcsődében, fogyatékosok nappali 

intézményében 

9 
107080 Esélyegyenlőség elősegítését célzó tevékenységek és 

programok 

 
6. Az alapító okirat 5.2. pontjában foglalt táblázat 2. sorában a „megbízásos 

jogviszony” szövegrész helyébe a „megbízási jogviszony” szöveg lép.   
Az Alapító okirat 5.2. pontjában foglalt táblázata következő 3. közfoglalkoztatási 
jogviszony – A közfoglalkoztatásról és a közfoglalkoztatáshoz kapcsolódó, 
valamint egyéb törvények módosításáról szóló 2011. évi CVI. törvény sorral 
egészül ki. 

 
„5.2. A költségvetési szervnél alkalmazásban álló személyek jogviszonya: 

 
foglalkoztatási 
jogviszony 

jogviszonyt szabályozó jogszabály 

1 
közalkalmazotti 
jogviszony 

közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvény 

2 
megbízási 
jogviszony 

Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 

3 közfoglalkoztatási A közfoglalkoztatásról és a közfoglalkoztatáshoz 
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jogviszony 

 

kapcsolódó, valamint egyéb törvények módosításáról 
szóló 2011. évi CVI. törvény 

" 
 

7. Az alapító okirat 6.1.3.pont utolsó mondata az alábbiak szerint módosul: 
 

„Az intézmény pénzügyi-gazdálkodási feladatait a Jászladányi Polgármesteri 
Hivatal 5055 Jászladány Hősök tere 6. szervezeti egysége útján látja el.” 

 
8. Az alapító okirat 6.2. pont az alábbiak szerint módosul: 

 

„6.2. A feladatellátási helyenként felvehető maximális gyermek-, tanulólétszám a 
köznevelési intézmény 

 
feladatellátási hely 
megnevezése 

alapfeladat 
megnevezése 

munkarend 
megjelölés
e 

maximális 
gyermek-, 
tanulólétszám 

1 
5055 Jászladány Petőfi 
Sándor utca 11-13. 

Óvodai nevelés  175 fő  

2 
5055 Jászladány Petőfi 
Sándor utca 11-13.  

Bölcsődei ellátás  28 fő  

3 
5055 Jászladány Rákóczi 
Ferenc utca 10. 

Óvodai nevelés  100 fő  

„ 

 

9. Az alapító okirat 6.3. pont az alábbiak szerint módosul: 
 

„6.3. A feladatellátást szolgáló ingatlanvagyon: 

 

ingatlan címe ingatlan 
helyrajzi 
száma 

vagyon feletti 
rendelkezés 
joga  

az ingatlan 
funkciója, 
célja 

1 
5055 Jászladány Petőfi 
Sándor utca 11-13. 

1419 használati jog óvoda és 
bölcsőde 

2 
5055 Jászladány Rákóczi 
Ferenc utca 10. 

899 használati jog óvoda 

„ 

 
Jelen módosító okiratot a törzskönyvi nyilvántartásba 2022. 09. 01. történő bejegyzés 
napjától kell alkalmazni. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság javaslatára 
az egységes szerkezetű alapító okirat elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
212/2022. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító 
okirata 

Alapító okirat 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalva 

Az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a és a nemzeti 
köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 21. § (2) és (3) bekezdése alapján a 
Jászladányi Óvoda és Bölcsőde alapító okiratát a következők szerint adom ki: 

1. A költségvetési szerv 
megnevezése, székhelye, telephelye 

1.1. A költségvetési szerv 

1.1.1. megnevezése: Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 

1.2. A költségvetési szerv 

1.2.1. székhelye: 5055 Jászladány Petőfi Sándor utca 11-13. 

1.2.2. telephelye: 

 telephely megnevezése telephely címe 

1  5055 Jászladány Rákóczi Ferenc utca 10. 

2. A költségvetési szerv 
alapításával és megszűnésével összefüggő rendelkezések 

2.1. A költségvetési szerv alapításának dátuma: 1999.01.01. 

2.2. A költségvetési szerv alapítására jogosult szerv: 

2.2.1.  megnevezése: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-
testülete 

2.2.2. székhely: 5055 Jászladány Hősök tere 6. 

3. A költségvetési szerv irányítása, felügyelete 

3.1. A költségvetési szerv irányító szervének 
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3.1.1. megnevezése: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-
testülete 

3.1.2. székhelye: 5055 Jászladány Hősök tere 6. 

3.2. A költségvetési szerv fenntartójának 

3.2.1.  megnevezése: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat  

3.2.2. székhelye:5055 Jászladány Hősök tere 6. 

4. A költségvetési szerv tevékenysége 

4.1. A költségvetési szerv közfeladata: A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 
CXC. törvény alapján a gyermek 3 éves korától a tankötelezettség kezdetéig 
tartó, a teljes óvodai életet átfogó az óvodai nevelési programja szerint végzett 
neveléssel iskolára való alkalmassá tétel, valamint, a gyermekek védelméről és 
gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény alapján a gyermekek 
napközbeni bölcsődei ellátása. 

4.2. A költségvetési szerv főtevékenységének államháztartási szakágazati besorolása: 

 szakágazat száma szakágazat megnevezése 

1 851020 Óvodai nevelés 

4.3. A költségvetési szerv alaptevékenysége:  

Óvodai nevelés 

Az óvoda a gyermek hároméves korától a tankötelezettség kezdetéig nevelő 
intézmény, a gyermeket fokozatosan, de különösen az utolsó évben az iskolai 
nevelés-oktatásra készíti fel. Az óvoda felveheti azt a gyermeket is aki a 
harmadik életévét a felvételtől számított fél éven belül betölti, feltéve, hogy 
minden, a településen lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel 
rendelkező hároméves és annál idősebb gyermek óvodai felvételi kérelme 
teljesíthető. (Nkt. 8.§ (1) ) 

Sajátos nevelési igényű gyermekekkel való foglalkozás 
 
A sajátos nevelési igényű gyermeknek különleges bánásmód keretében, 
állapotának megfelelő pedagógiai, gyógypedagógiai, konduktív pedagógiai 
ellátásban részesüljön attól kezdődően, hogy igényjogosultságát megállapították. 
A különleges bánásmódnak megfelelő ellátást a szakértői bizottság szakértői 
véleményében foglaltak szerint biztosítja. (Nkt. 47.§ (1) ) 
 
Bölcsődei ellátás 
 
A bölcsődei ellátás keretében a három éven aluli gyermek napközbeni ellátását 
kell biztosítani. A bölcsőde olyan bölcsődei ellátást nyújtó intézmény, amely a 
gyermek napközbeni ellátás keretében a Bölcsődei nevelés-gondozás országos 
alapprogramja szerint, jogszabályban meghatározott szakirányú végzettséggel 
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rendelkező személy által, akár több csoportban nyújt szakszerű gondozást és 
nevelést. (Gyvt. 42.§ (1), 43.§(1) ) 

 

4.4. A költségvetési szerv alaptevékenységének kormányzati funkció szerinti 
megjelölése: 

 
kormányzati 
funkciószám 

kormányzati funkció megnevezése 

1 041233 Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 

2 091110 Óvodai nevelés, ellátás szakmai feladatai 

3 
091120 Sajátos nevelési igényű gyermekek óvodai 

nevelésének, ellátásának szakmai feladatai 

4 091130 Nemzetiségi óvodai nevelés, ellátás szakmai feladatai 

5 091140 Óvodai nevelés, ellátás működtetési feladatai 

6 096015 Gyermekétkeztetés köznevelési intézményben 

7 
104031 Gyermekek bölcsődében és mini bölcsődében történő 

ellátása 

8 
104035 Gyermekétkeztetés bölcsődében, fogyatékosok 

nappali intézményében 

9 
107080 Esélyegyenlőség elősegítését célzó tevékenységek és 

programok 

4.5. A költségvetési szerv illetékessége, működési területe: Jászladány Nagyközség 
közigazgatási területe 

5. A költségvetési szerv szervezete és működése 

5.1. A költségvetési szerv vezetőjének megbízási rendje: Az intézmény egyszemélyi 
felelős vezetőjét a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvény, valamint annak végrehajtási rendelete szerint nyilvános pályázat 
alapján, legfeljebb 5 évig terjedő határozott időtartamra a Jászladány 
Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete nevezi ki 5 évre és menti fel, az 
egyéb munkáltatói jogokat a polgármester gyakorolja. 

5.2. A költségvetési szervnél alkalmazásban álló személyek jogviszonya: 

 
foglalkoztatási 
jogviszony 

jogviszonyt szabályozó jogszabály 

1 
közalkalmazotti 
jogviszony 

közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény 

2 
megbízási jogviszony Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. 

törvény 

3 
közfoglalkoztatási 
jogviszony 

A közfoglalkoztatásról és a közfoglalkoztatáshoz 
kapcsolódó, valamint egyéb törvények 
módosításáról szóló 2011. évi CVI. törvény 
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6. A köznevelési intézményre vonatkozó rendelkezések 

6.1. A köznevelési intézmény 

6.1.1. típusa: óvoda-bölcsőde 

6.1.2. alapfeladatának jogszabály szerinti megnevezése: óvodai nevelés, 
nemzetiséghez tartozók óvodai nevelése, a többi gyermekkel együtt 
nevelhető sajátos nevelési igényű gyermekek óvodai nevelése, bölcsődei 
ellátás. 

6.1.3. gazdálkodásával összefüggő jogosítványok: Az intézmény az 
alapfeladatai ellátását szolgáló személyi juttatásokkal és azokhoz 
kapcsolódó járulékok és egyéb közterhek előirányzatával minden esetben 
rendelkezik, az egyéb előirányzatokkal önállóan nem rendelkezik. Az 
intézmény pénzügyi-gazdálkodási feladatait a Jászladányi Polgármesteri 
Hivatal 5055 Jászladány Hősök tere 6. szervezeti egysége útján látja el. 

6.2. A feladatellátási helyenként felvehető maximális gyermek-, tanulólétszám a 
köznevelési intézmény 

 
feladatellátási hely 
megnevezése 

alapfeladat 
megnevezése munkarend 

megjelölése 

maximális 
gyermek-, 
tanulólétszá
m 

1 
5055 Jászladány 
Petőfi Sándor utca 
11-13. 

Óvodai nevelés 

 

 175 fő  

2 
5055 Jászladány 
Petőfi Sándor utca 
11-13.  

Bölcsődei ellátás  28 fő  

3 
5055 Jászladány 
Rákóczi Ferenc 
utca 10. 

Óvodai nevelés  100 fő  

6.3. A feladatellátást szolgáló ingatlanvagyon: 

 

ingatlan címe ingatlan 
helyrajzi 
száma 

vagyon feletti 
rendelkezés 
joga  

az ingatlan 
funkciója, célja 

1 
5055 Jászladány Petőfi 
Sándor utca 11-13. 

1419 használati jog óvoda és 
bölcsőde 

2 
5055 Jászladány Rákóczi 
Ferenc utca 10. 

899 használati jog óvoda 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
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8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a behajthatatlan mezőőri járulék követelések lemondására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: utoljára 2019-ben volt ilyen előterjesztés a képviselő-testület előtt a 
behajthatatlan követelések lemondására vonatkozóan. Az elmúlt időszakban a mezőőri 
járulékban következett 877.888,- forint behajthatatlan és elévült követelés, melynek 
lemondására kéri a képviselő-testületet annak érdekében, hogy a pénzügyi osztály ezt 
követően ki tudja vezetni a nyilvántartásából. 10 éves időtartam alatt keletkezett ez a 
kintlévőség. A követelés lemondásának 2 módja lehetséges, törvény alapján, vagy helyi 
önkormányzati rendelet alapján. Pénzügyi bizottsági ülésen elhangzott, hogy legalább 5.000,- 
forintos kintlévőségnek kellett lenni ahhoz, hogy a behajtást meg lehessen indítani. Itt nagyon 
kis értékű mezőőri hátralékok vannak személyenként, egy-egy embernél haladta volna meg. 
Most sem érdemes a behajtást elindítani kisebb összegeknél, mert a postai levél 1.000,- forint 
költséggel jár, és nagyon meg kell vizsgálni, hogy behajtható-e a hátralék, megtérül-e a 
költség.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
testületnek a behajthatatlan mezőőri járulék követelések lemondását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
213/2022. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
Behajthatatlan követelések lemondására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és a 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel Jászladány 
Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének a Jászladány Nagyközség nemzeti 
vagyonáról szóló 15/2012. (VI.22.) önkormányzati rendelet 4. § (2) bekezdésében 
meghatározott feladatkörében eljárva az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény (Áht.) 97. § (2) bekezdés, valamint a számvitelről szóló 2000. évi C. törvény 
(Szt.) 3. § (4) bekezdés 10. pont f) és g) pontjai alapján az előterjesztésben szereplő 
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behajthatatlan követelések veszteségként történő leírásáról, valamint a követelés 
lemondásáról dönt.  
A Képviselő-testület felkéri a Jászladányi Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Osztályát a 
döntés végrehajtására.  
 
Határidő:  folyamatos 
Felelős: jegyző 
 pénzügyi osztályvezető 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 

 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a települési támogatásról szóló 6/2021. (V. 25.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a települési támogatásról szóló rendelet 
módosítására vonatkozó írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre 
jegyzőnek. 

Lovász Imre jegyző: az elmúlt időszakban emelkedtek a jövedelmek, ami alapján javasolják 
a települési támogatásról szóló rendeletben is az egy főre jutó jövedelem számításnál, hogy 
emelkedjenek ezek az összegek. A helyi rendeletben legtöbb esetben az öregségi 
nyugdíjminimumhoz van viszonyítva a jogosultság annak a 3 illetve 4-szerese. Az öregségi 
nyugdíjminimum 28.500,- forint. Ez kerülne megemelésre, ha elfogadja a képviselő-testület, 
családban élők esetében 130.000,- forintra, egyedülálló esetén a 170.000,- forintra 1 
kivétellel, a gyógyszerkiadások viseléséhez nyújtott támogatásnál egységesen 200.000,- 
forintra, tekintettel arra, hogy ezt a támogatást elsősorban az idősebb lakosság veszi igénybe, 
és ezzel is lehetne őket támogatni.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
önkormányzati rendelet módosítását az előterjesztett rendelettervezet szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a rendeletmódosítást? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2022. (VIII. 19.) önkormányzati rendelete 

a települési támogatásról szóló  

6/2021. (V. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 

 
(Dr. Mikola Nóra képviselő visszaérkezik a tanácsterembe,  

a képviselő-testület 8 fő képviselő jelenlétében folytatja munkáját.) 
 
 

1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Jászladány Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról (HÉSZ) és 
Szabályozási Tervéről szóló 21/2008. (XII. 07.) önkormányzati rendelet 7. mellékletének 
hatályon kívül helyezésére 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Dankó Zoltán főépítésznek. 
 
Dankó Zoltán főépítész: útügyi pályázat kapcsán vették észre, hogy a rendezési terv 7. 
mellékletében más információk szerepelnek a fejlesztéssel érintett utak tekintetében, mint a 
rajzos részen. Ezeknek az utaknak különböző kategóriái vannak, gyűjtő utak, mellék utak stb. 
Ezek a besorolások nem voltak fedésben a rajzon és a 7. mellékletben. A rajzon történő 
módosítás nagyon nagy feladat lenne, ezért az a döntés született, hogy ezt a 7. mellékletet 
hatálytalanítják, ennek a hatálytalanítása rendezési terv módosítási folyamattal történhet meg, 
ennek egy legegyszerűbb formájában, állami főépítészi eljárás keretében. Ez azt jelenti, hogy 
nem volt olyan széleskörű az egyeztetés, az állami főépítész eljárás elírási hibák korrigálására 
szolgál. 5 helyre kellett elküldeni a dokumentumokat, ezekre a helyekre el is küldték, 
valamint megtörtént a közhírelés a helyi partnerségi rendeletnek megfelelően. A megkeresett 
államigazgatási szervek mind támogatólag nyilatkoztak, a partnerségi egyeztetés során nem 
érkezett észrevétel. 2008. évi a rendezési terv, ez a 7. melléklet a 2008. évet kevéssel 
megelőző állapotot tükrözi. Ebben olyan adatok szerepelnek, hogy melyik utcának milyen 
burkolata van, mennyi a négyzetméter mértéke. Ez a táblázat nem feltétlenül szükséges 
kelléke a rendezési tervnek, az adatok már el is avultak, valamint ellentmondásosak, így a 7. 
melléklet hatálytalanítása szükségessé vált. Az eljárás során kiderült az is, hogy a rendeletben 
a melléklet felsorolásnál tévesen fordítva szerepel a 6. és a 7. melléklet, ezért annak javítása is 
szükséges. Javasolja a képviselő-testületnek az előterjesztés elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
rendelet módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 




